
KOMISIA ÚZEMNÉHO A STRATEGICKÉHO PLÁNOVANIA, ŽIVOTN ÉHO PROSTREDIA A VÝSTAVBY
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy

Zápisnica zo  zasadnutia Komisie územného a strateg ického plánovania, životného prostredia
a výstavby MsZ konaného d ňa  18. 2. 2013

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny,
ďalej: Ing. Petra Nagyová Džerengová (námestníčka), Ing. arch. Ingrid Konradová (hlavná architektka), Ing. arch. Eva Balašová
(oddelenie koordinácie územných systémov), JUDr. Ľudmila Volfová (oddelenie koordinácie územných systémov),
Ing. arch. Vladimír Hrdý (oddelenie koordinácie územných systémov), Ing. Mária Kullmanová (vedúca oddelenia územného
rozvoja), Ing. arch. Mazúrová (oddelenie územného rozvoja mesta), Ing. arch. Silvia Gálová (OÚRM), Ing. Michal Feik (poradca
primátora).

Začiatok rokovania: 15:00 h.

Členovia komisie odhlasovali program:
prítomní: 11, za: 11, proti: 0, zdržal sa: 0.

PROGRAM

1. Aktualizácia územného plánu hlavného mesta SR Bra tislavy, v znení zmien a doplnkov v rozsahu jednotl ivých lokalít

2. Správa o činnosti komisie pre revitalizáciu lesoparku

3. Plnenie protikorup čného minima za rok 2012

4. Priority mesta Bratislava v oblasti cyklodopravy na rok 2013

5. Správa o realizácii Programu hospodárskeho a sociá lneho rozvoja

6. Adapta čné opatrenia na zmiernenie dopadov zmeny klímy v me ste

7. Rôzne

Zasadnutie komisie viedol Michal Muránsky.

K bodu 1:
Aktualizácia územného plánu hlavného mesta SR Bratis lavy, v znení zmien a doplnkov v rozsahu jednotlivý ch lokalít

Materiál prezentovala Ing. arch. Mazúrová. Vysvetlila spôsob členenia evidovaných podnetov – do štyroch základných skupín.
Dôvodová správa obsahuje prehľad viac než 500 podnetov. V návrhu kritérií sú preferované kladne prerokované urbanistické
štúdie  (19 lokalít v rozsahu zelenej tabuľky). Aktualizácia územného plánu bude obsahovať aj metodické zmeny.

Predseda oznámil termín mimoriadneho zasadnutia komisie na 4.3., na ktoré prizve riešiteľov vybraných lokalít s ich
prezentáciami. Do 25.2. treba predsedovi poslať návrhy na zmeny, ktoré by bolo treba prerokovať. Uznesenie k uvedenému
materiálu bude prijaté 18. 3. 2013.

K bodu 2:
Správa o činnosti komisie pre revitalizáciu lesoparku
Materiál prezentovala námestníčka Ing. Nagyová Džerengová. Po prerokovaní a diskusii hlasovala komisia o uznesení postupne:
Uznesenie:
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby po prerokovaní materiálu a diskusii
1. berie na vedomie Správu o činnosti komisie pre revitalizáciu lesoparku
Hlasovanie:
prítomní: 14, za: 13, proti: 0, zdržal sa: 1.
Uznesenie bolo prijaté.
2. odporúča MsZ schváliť
2.1 zámer vypísať obchodnú verejnú súťaž na najvhodnejší návrh na uzatvorenie zmluvy o nájme nehnuteľnosti – pozemku
v Bratislave, k. ú. Vinohrady, za účelom vybudovania parkovacieho domu v lokalite „Partizánska lúka“ v území hornej Mlynskej
doliny.
2.2 zámer vypísať obchodnú verejnú súťaž na najvhodnejší návrh na uzatvorenie zmluvy o nájme nehnuteľnosti – pozemkov
v Bratislave, k. ú. Vinohrady, za účelom vybudovania areálu reštaurácie v lokalite „Železná studnička -Rotunda“ v území Hornej
Mlynskej doliny.
Hlasovanie:
prítomní: 14, za: 7, proti: 0, zdržal sa: 6, nehlasoval: 1.
Uznesenie nebolo prijaté.
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K bodu 3:
Plnenie protikorup čného minima za rok 2012
Materiál prezentoval poradca primátora Ing. Feik. Zo 77 opatrení schválených MsZ približne pred rokom bolo splnených 47,
čiastočne splnených 14 a nesplnených 16. V hodnotení transparentnosti vybraných slovenských samospráv za rok 2012 získala
Braislava 7. miesto oproti 8. miestu z roku 2010.
V diskusii boli výhrady voči elektronickým aukciám – konkurzy neprebehli (tiež pri externom zabezpečovaní mediálnych služieb).
Je potrebné dovysvetliť pojem reštrukturalizácie pôvodných dlhov v bode 6. K bodom 11-14 boli uvedené výhrady voči výberovým
konaniam na miesta vedúcich. Prostriedky z participatívneho rozpočtu (bod 17) majú byť určené širšej verejnosti, nie úzkym
záujmovým skupinám. Je žiadúce sprehľadniť novú internetovú stránku mesta (body 22 – 24). Bod 21 je náročný na plnenie.

Uznesenie:
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby po prerokovaní materiálu a diskusii berie na
vedomie predložený materiál Plnenie protikorupčného minima za rok 2012 s pripomienkami.

Hlasovanie:
prítomní: 14, za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0.
Uznesenie bolo prijaté.

K bodu 4:
Priority mesta Bratislava v oblasti cyklodopravy na rok 2013
Materiál prezentoval poradca primátora Ing. Feik. Cieľom je zvýšiť podiel cyklodopravy na celkovom objeme dopravy. Vychádza sa
z koncepcie cyklotrás v územnom pláne mesta. V prípade cyklotrasy v Podunajských Biskupiciach ide o výmenu asfaltu na 900 m
úseku jestvujúcej cyklotrasy. Prioritou sú navrhované nové úseky cyklotrás, spojnice medzi jestvujúcimi cyklotrasami. Hlavná
architektka upozornila na uznesenie MsR zo 14. 2. – MsR odporúča predložiť materiál Priority mesta Bratislava v oblasti
cyklodopravy na rok 2013 na najbližšie zasadnutie MsZ v dvoch alternatívach, pričom v jednej alternatíve bude zaparacovaný úsek
Podunajské Biskupice – Vrakuňa a druhá alternatíva bude bez tohto úseku, vrátane finančného vyčíslenia.

Uznesenie:
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia
4.1  berie na vedomie predložený materiál Priority mesta Bratislava v oblasti cyklodopravy na rok 2013
4.2 odporúča predložiť materiál do MsZ v uvedených alternatívach tak ako to prijala Mestská rada.

Hlasovanie:
prítomní: 14, za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0.
Uznesenie bolo prijaté.

K bodu 5:
Správa o realizácii Programu hospodárskeho a sociálne ho rozvoja
Materiál prezentoval poradca primátora Ing. Feik. Najviac opatrení je v oblasti dopravy. V diskusii členovia komisie vyjadrili potrebu
hlbšieho prerokovania materiálu, hlavne:
� zachovanie vysokej kvality podzemnej vody v území vodárenských zdrojov
� prijatie stanoviska mesta k ropovodného prepojenia medzi Bratislavou a rakúskym Schwechatom
� doprava – prerokovať ročný projekt organizácie MHD s MĆ
� systém dvoch pečiatok pri vydávaní záväzných stanovísk
� uvádzať zodpovedných vedúcich oddelení, aby bol PHSR kontrolovateľný
� stretnutia s ochranárskymi organizáciami pri riešení súvisiacich strategických cieľov
Ďalšie rokovanie bolo presunuté na zasadnutie 18.3. aj s prijatím uznesenia.

K bodu 6:
Adapta čné opatrenia na zmiernenie dopadov zmeny klímy v me ste
Bod bol presunutý na zasadnutie 18.3.

K bodu 7:
Rôzne
Mgr. Andrej Kovarik (ŠOP) namietal víťazného účastníka súťaže na Vytipovanie plôch pre náhradné výsadby zelene na území
hlavného mesta SR Bratislavy. Komisia si vyžiadala písomný materiál.

Ukončenie zasadnutia Komisie územného a strategického plánovania MsZ o 18.15 h.

Michal Muránsky, v. r.
predseda komisie

Zapísala:
Eva Rifliková, tajomníčka komisie


